
Algemene ledenvergadering
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Aanwezige bestuursleden
Pleun Rovers, Janus van Hout, Suzanne Lunenburg, Johan Wittens, Frans Geelhoed.

Er zijn 36 personen aanwezig. Er zijn 2 afmeldingen doorgegeven.

Agendapunten

Opening

De voorzitter heet iedereen welkom. We zijn met een mooie groep mensen vanavond.

Allemaal hartelijk welkom, heel fijn dat jullie er zijn.

We openen de Algemene Ledenvergadering van 2024. Nemen kort de punten door die we

vandaag op de agenda hebben staan. We hebben als vereniging een mooi jaar achter de rug

en er staat ook weer een nieuw seizoen voor de deur.

Maar voordat we dit alles bespreken en plannen gaan maken voor 2024, staan we eerst 1

minuut stil bij alle mensen die het ons helaas ontvallen zijn.

Ingekomen stukken.

Voorafgaand aan de vergadering zijn bij ons geen mails of post binnengekomen met

vraagstukken die tijdens deze vergadering ter tafel zouden moeten komen.

Voor jullie op tafel liggen een paar documenten ter inzage, deze worden deze avond

besproken.

Terugblik seizoen 2023

Het jaar is voorbij gevlogen. Een mooi jaar. Waarbij iedereen op zijn eigen manier heeft

kunnen genieten. Van een momentje om te vissen tot een fanatieke wedstrijd, een controle

ronde lopen of even met een paar mensen aan het snoeien, gras maaien. Een jeugdcursus

voor de jeugd van Oirschot en omgeving, met als afsluiter een mooie viswedstrijd voor de

junioren. Bij al deze activiteiten horen grote complimenten, voor al vrijwilligers die het

allemaal mogelijk gemaakt hebben.

Een jaar waarin we schitterende wedstrijden hebben gehad, met vele deelnemers, waardoor

de vijver soms ook gewoonweg vol was en deelnemers bij een volgende wedstrijd moesten

aansluiten. Voor de organisatie van de wedstrijden hoort een groot woord van dank aan de

wedstrijdcommissie en ‘De Vrienden Van’, die dit alles mogelijk maken.



We hebben mooie vijvers liggen in Oirschot waardoor ons ledenaantal nu rond de 1350 ligt.

We hebben een mooi visbestand. Vele komen graag een hengeltje uitgooien aan onze

waterkanten. De controles van het afgelopen jaar zijn goed verlopen. Het blijkt altijd nodig

om mensen een keer aan te spreken op de regels, maar er zijn geen grote overtredingen

geconstateerd. Naast onze eigen controleurs hebben ook de controleurs van Sportvisserij

Nederland hun rondes gedaan. Ze geven aan dat ze 110 personen hebben gecontroleerd en

daarbij geen enkele overtredingen geconstateerd hebben en/of boete uitgeschreven. Als

men iets ziet mag men altijd contact opnemen met lokale BOA’s en politie of met de BOA’s

van Sportvisserij Nederland. Voor onze eigen veiligheid hebben we in 2023 een investering

gedaan en een nachtkijker aangeschaft. Deze is zeer waardevol tijdens het controleren in de

nachten en bij het nachtvissen.

Er is een invalide steiger gerealiseerd met een stevige ijzeren constructie. Vanwege de natte

ondergrond is het pad daarnaartoe nog niet gerealiseerd. Maar zodra het droger weer is,

wordt daar ook actie op ondernomen. Op D’n Overloop is de invalidensteiger nu nog in

goede staat. Als deze vervangen moet worden dan komt er eenzelfde soort invalidensteiger

aan D’n Overloop.

Er wordt tijdens de vergadering aangegeven door leden dat er een aantal stekken zijn die te

dicht bij de paaiplaats liggen, waardoor vissers deze plek toch verstoren. Voorstel vanuit de

vergadering komt om daar een constructie in het water te maken zodat de vissers er niet

meer in kunnen hengelen. bv. palen met gevlochten hout.

Natuurlijk hebben we ook onze jaarlijkse visuitzet gedaan. Dit keer, op verzoek, is de Brasem

later uitgezet. Dit alles is een prima zet geweest en vervolgens ook goed verlopen.

We hebben nu ons eerste jaar gedraaid waarbij onze vijvers niet meer tot de landelijke

wateren behoren. We hebben weinig negatieve gevolgen ervaren. Ons ledenaantal heeft hier

ook niets van geleden. Gelukkig ook weinig moeilijkheden/onbegrip aan de vijvers ervaren.

De overlast is ook een heel stuk minder. Onze vereniging vertegenwoordiger van Sportvisserij

Nederland begreep de keuze. De frequenties van de controles vanuit SVZN zijn afgenomen,

maar voldoen nog wel aan de norm. Dit document ligt vandaag ter inzage op de tafel.

Vooruitblik 2024

We zijn 2024 gestart met een mooie wintercompetitie. Spannende wedstrijden en mooie

vangsten. Het programma voor het komende jaar staat online op de website en we blijven

adviseren om tijdig in te schrijven ivm vele aanmeldingen.

De data voor de cursus jeugdvissen zijn bekend en staan al op de website. De publicatie gaat

in april ook nog naar de scholen en dorpsbladen van de gemeente Oirschot. We hebben een

20- tal cursus plekken. Na de 4 avonden cursus komt er een wedstrijd en krijgen de jongeren

een visvergunning van Oirschot zodat de jeugd een mooi opstapje heeft om te kunnen blijven

genieten van vissen.

De nachtvispassen zijn uitgedeeld voor 2024. Door middel van een loting hebben we 40

mensen een plekje kunnen geven om 's nachts te gaan vissen in de periode van 1 april tot 1

december.



Er is volop overleg met gemeente en SVN omdat er groot onderhoud nodig is aan de

waterkant van onze vijvers. We hebben de plannen om nieuwe beschoeiing voor een deel

van de waterkant aan te brengen. Wij huren de vijver van de gemeente, zij zijn eigenaar. Dus

voor grotere ingrepen moeten we daarin de samenwerking zoeken, ook op financieel gebied.

Op advies gaan we bewust de waterkant gedeeltelijk voorzien van beschoeiing, om zo de

vijver zijn natuurlijke uitstraling te laten behouden. In het gesprek met adviseur van SVN

kwam ook het onderwerp stijgers ter sprake. Daarbij is het advies om eerst de beschoeiing in

orde te maken. Zonder een goede beschoeiing spoelt de ondergrond van de steiger uit en

wordt het daardoor weer een onveilige visstek. De vraag over vissteigers werd ook door een

van de leden gesteld deze avond. Steigers geeft op dit moment niet directe meerwaarde,

maar kan later evt nog opgepakt worden. SVN heeft een subsidiepot en zal waarschijnlijk

X-bedrag bijdrage aan dit project. Wij vragen bij deze onze leden om toestemming om vanuit

onze vereniging een gelijke bijdrage als die van SVN te doen. Aanwezige leden stemmen

daarmee in. Dit wordt meegenomen in de begroting van 2025. Op dit moment zijn we in

afwachting van offertes. De volgende stap wordt met dit alles naar de gemeente, zodat dit

besproken en goedgekeurd kan worden door de wethouders. Aansluitend moet het ook in

hun begroting voor 2025 opgenomen worden. Dit gehele plan en plaatje komt beter ter tafel

bij de gemeente als wij ook helpende handen kunnen bieden. Voor het kleinere onderhoud

blijven wij zelf verantwoordelijk. Een voorbeeld daarvan is dat de karpercommissie, ook

lekker praktisch aan de slag is gegaan met snoeiwerkzaamheden.

Niet alleen de vijver heeft groot onderhoud nodig, ook onze statuten zijn niet meer van deze

tijd. We gaan tijdens de ALV van 2025 stemmen over het aannemen van de nieuwe statuten.

Deze worden door de notaris weer helemaal anno nu gemaakt. De stemming voor de

wijziging en het concept wordt tijdig aangekondigd en voorafgaand aan de ALV ter inzage

gelegd/ gedeeld met onze leden. Er ligt nu ook een concept bij jullie op tafel en we horen het

graag als jullie bijzondere punten hebben die wij nog moeten aanpassen/ bespreken met de

notaris.

Niet alleen voor ons is 2024 weer een mooi jaar om naar uit te kijken. Ook mogen wij

Richenels feliciteren met een 30 jarig bestaan van de zaak. Een mooi jubileum.

We maken er weer een mooi jaar van en als er iets is of jullie willen iets met ons delen.

Neem dan contact op met het bestuur. Ga het gesprek aan, goede ideeën zijn welkom.

Stand van zaken kwaliteit viswater

Er worden gedurende het gehele jaar zelf testen gedaan. Tot nu toe zijn de resultaten zonder

bijzonderheden. Op de tafel liggen de laatste recente testresultaten van het laboratorium.

Deze komen ook op de website. Een aantal waarden zijn ligt verhoogd, geen alarmerend

bericht. Maar wel iets wat we later in het jaar en voorafgaand aan de visuitzet, nog een keer

opnieuw laten testen door het laboratorium. Om het zo goed te blijven monitoren en daarop

te kunnen anticiperen met de visuitzet.



De hardheid blijft laag, ook na de afgelopen hoeveelheid regen. Dit lijkt bij onze vijvers te

horen en heeft ook geen consequenties voor de vissen. Alleen de beplanting groeit daar

minder hard van.

Pauze

Financieel jaarverslag 2023 en begroting 2024
De functie van penningmeester is het afgelopen jaar overgenomen. De kas is gecontroleerd

door 2 leden die zich afgelopen jaar aangemeld hebben als kascommissie.

We hebben de begroting van 2023 naast de daadwerkelijke uitgaven gezet. Daartussen is een

klein verschil van €800,-. De begroting was dus best goed ingeschat en de uitgaven zijn prima

geweest. Er komt een vraag uit de zaal over het visblad. Een deel van het visblad wordt

betaald door de vereniging. Dat zal het komende jaar waarschijnlijk veranderen. Zodat wij als

vereniging daar geen rekening van krijgen. Dit gaat dan wel betekenen dat de bijdrage voor

het visblad voor onze leden hoger wordt. De controle is uitgevoerd, opvallende punten zijn

besproken en verduidelijkt. De kascontrole is voor oké bevonden.

Nieuwe kascontrole is benoemd.

Mededelingen vanuit het bestuur

Cor is jarenlang bestuurslid en ook onze penningmeester geweest, maar er is ook een

moment om het stokje aan iemand door te geven. Een groot woord van dank aan Cor voor

die ruime 20 jaren inzet en toewijding voor onze vereniging. Je was voor ons een goede en

kritische penningmeester. Met je inzet en toewijding aan de vereniging heb je veel voor de

vereniging betekend.

Wij willen onze leden vragen of zij ermee instemmen om hem erelid te maken van De

Oirschotse Sportvissers. Hier stemmen alle aanwezige leden mee in.

Hij is bij deze benoemd tot erelid. Cor krijgt een bloemetje en een presentje.

Met het intreden van de statuten (ALV 2025) komen we ook bij het punt herkiesbaar stellen

van de bestuursleden.

Rondvraag

Een lid geeft aan dat de website nu niet goed te openen is omdat hij als onveilig wordt

herkend door computers. Daar wordt nu aan gewerkt. Gedurende deze avond is dit

probleem gelukkig al opgelost. Als iemand nog iets opmerkt, laat het ons dan altijd even

weten.

Er is een mogelijkheid om samenwerking te zoeken met Kempenhorst voor het vernieuwen

van de publicatieborden. Zij kunnen daar een project van maken, waardoor ze iets maken

voor de gemeenschap. We zullen dan wel de materialen moeten betalen.

Een van de leden spreekt uit dat er nog maar weinig clubs zijn die de katapult niet gedogen.



Zelfs bij het NK wordt het gebruik toegestaan. Hij vraagt of wij dat ook kunnen doen. De

meningen lopen hierover uiteen. Een katapult blijft bij wet officieel een wapen. Als iemand

deze tijdens het vissen gebruikt, is dit op eigen risico. Bij handhaving komt mag deze

ingrijpen. Voorstel is om het gedogen van de katapult een jaar te proberen en dan te

evalueren. Over dit onderwerp wordt ter plaatse gestemd.

Wie stemt er voor om in 2024, als proef, een jaar lang de katapult te gedogen tijdens

wedstrijden, met uitzonderingen van de veteranen wedstrijden en dit alles op eigen risico. Er

stemmen 20 mensen voor en 10 tegen.

Er wordt geïnformeerd of een controleur met een pas van de vereniging iemand mag

aanspreken en of hij ook passen mag innemen. Ja, hij mag mensen aanspreken op gedrag,

maar geen vispas innemen.

Bij de invalide stijger mist nog een bordje dat het een invalide plek is. Dit wordt geregeld. Het

pad naar de invalide steiger wordt gerealiseerd als het droger weer is.

Met betrekking tot de statutenwijziging komt de vraag. Zijn de huishoudelijke reglementen

up to date?

Er wordt gevraagd of er een maximum bedrag is tot waar het bestuur mag gaan bij grotere

uitgaven. Of moet er toestemming gegeven worden door de leden bij een grotere uitgave. Ja,

voor grotere uitgaven moeten wij wel toestemming vragen aan onze leden. Bij kleinere

bedragen worden de keuzes gemaakt door middel van stemming met het gehele bestuur.

Kunnen er paaltjes of iets anders ter afscheiding geplaatst worden bij De Nachtegaal? Nu

kunnen auto’s vrij naar de vijver rijden? Dit wordt zeker meegenomen.

Als reactie op het contact dat nu met gemeente gelegd is voor het grote onderhoud. Zou het

ook niet een idee zijn om een toilet gelegenheid te creëren bij de vijver? Desnoods alleen

toegankelijk voor leden. Dit is geen overbodige luxe gezien de grootte van de vereniging en

de gemiddelde leeftijd van onze leden. Leden geven ook aan, dat men denkt dat er ook een

soort van plicht is voor de gemeente om het mogelijk te maken dat er een toilet is.

Het bestuur wordt bedankt voor hun inzet van het afgelopen jaar.

Er zijn nu een tweetal opmerkingen binnengekomen met betrekking tot het statuutconcept.

Afsluiting

Voorzitter bedankt iedereen hartelijk voor de aanwezigheid vandaag en sluit de vergadering

om 21.10 uur.


